

High Commission
for the Republic of Cameroon

Ottawa, Canada



Haut Commissariat
pour la République du Cameroun

Ottawa, Canada

No. **001** /HCO/FS/nm.....^{at}

Ottawa **JAN 18 2012**

PUBLIC NOTICE / COMMUNIQUÉ IMPORTANT

The High Commission for the Republic of Cameroon in Ottawa, Canada wishes to inform the public that as of 01st April 2012, payments in cash above sixty (60) dollars will no longer be accepted for consular services.

All payments above 60 dollars must be made by either certified cheque or money order payable to the Cameroon High Commission.

Please take note that payments for the processing and shipment of files for machine readable passports, totaling fifty five (55) dollars, will continue to be made in cash to facilitate transactional obligations with non-governmental entities involved in the process.

Le Haut-commissariat pour la République du Cameroun à Ottawa, Canada informe le public qu'à partir du 01 avril 2012, les frais des services consulaires dont le montant est supérieur à soixante (60) dollars ne seront plus payés en espèces.

Tout frais de service dont le montant est supérieur à 60 dollars doit-être payé par chèque certifié (visé), mandat poste ou mandat bancaire à l'ordre du Haut-commissariat pour la République du Cameroun.

Veillez prendre note que les cinquante cinq (55) dollars, frais de traitement et d'envoi des dossiers de nouveaux passeports lisibles à la machine continueront d'être payés en espèces afin de faciliter les opérations avec les services non-gouvernementaux impliqués dans ce processus.




ANU'A-GHEYLE Solomon AZOH-MBI
(Haut-commissaire)